

СЛОВО РЕДАКТОРА

EDITORIAL

Александр Елисеевич Коваленко

Член-корреспондент Российской Академии Наук

Alexander E. Kovalenko

Corresponding member of the Russian Academy of Sciences



Сердечно поздравляем нашего коллегу, члена редакционного совета нашего журнала Александра Елисеевича Коваленко с избранием в члены-корреспонденты Российской Академии Наук!

В октябре 2016 г. состоялось Общее собрание членов Российской академии наук. Как отметил глава РАН Владимир Фортов, нынешние выборы стали самыми масштабными за всю историю РАН. Это были первые выборы в объединенную Академию, и они не проводились почти пять лет. Всего было выделено 518 вакансий, из них 184 академिका и 334 позиции член-корреспондентов. Общий конкурс составил 4,3 кандидата на место.

Александр Елисеевич Коваленко родился 13.09.1953 г. в семье биологов. В 1975 г. с отличии-

ем окончил биологический факультет Кубанского госуниверситета. Общее число научных публикаций – 164. Внес существенный вклад в выявление биоразнообразия агарикоидных базидиомицетов в различных регионах РФ и других стран. Впервые в России им начаты таксономические и экологические исследования агарикоидных базидиомицетов с использованием молекулярных методов. Главный редактор журнала РАН «Микология и фитопатология», член редколлегии 2 зарубежных журналов.

Коллектив редакции «Nature Conservation Research. Заповедная наука» поздравляет Александра Елисеевича и желает ему плодотворной деятельности и, конечно же, не останавливаться на достигнутом!

С уважением, Редакционная коллегия журнала Nature Conservation Research. Заповедная наука

We heartily congratulate our colleague, Editorial Board member of our journal, Alexander E. Kovalenko with the election as a corresponding member of the Russian Academy of Sciences!

In October 2016 the General Meeting of members of the Russian Academy of Sciences was held. The head of the Russian Academy of Sciences, Vladimir Fortov, noticed that the latest elections had been the most ambitious in the history of the Russian Academy of Sciences. These were the first elections of the united Academy, and they had not been carried out for almost five years. In total, 518 vacancies were allocated, including 184 academicians and 334 positions of corresponding members of RAS. The general competition amounted to 4.3 candidates per seat.

Alexander E. Kovalenko was born on 13.09.1953 in a family of biologists. In 1975 he graduated cum laude from the biological faculty of the Kuban State University. Currently the total number of his scientific publications amounts 164. Alexander Kovalenko has made a significant contribution to the research of agaricoid basidiomycete biodiversity in the regions of Russia and other countries. For the first time in Russia he has started taxonomic and ecological investigations of agaricoid basidiomycetes using molecular methods. Alexander E. Kovalenko is the Editor-in-Chief of the journal «Mikologiya i Fitopatologiya», and he is a member of the Editorial Board of two foreign journals.

The Editorial team of our journal «Nature Conservation Research» congratulates Alexander E. Kovalenko and we wish him further fruitful work in future.

Best regards, Editorial Board of the journal Nature Conservation Research